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        Hurá do školy !!! 

Co v tomto čísle 

naleznete :  

• Uvítání prvňáčků ve škole 

• Den otevřených dveří  

• Adaptační kurz žáků 6. tříd 

• Vzpomínky na léto  

•  Moje budoucnost  

•  Škola v přírodě 5. tříd 

• Ukliďme svět  

• Návštěva 2. tříd u Městské 
policie Slaný 

• Internetem bezpečně  

  A co nás čeká v příštím 

čísle : 

•     Škola v přírodě 

•   Podzimní zamyšlení 

•   Státní svátek 28. 10. 

•   …  a mnoho dalšího  
 

Redakční rada : 
• Ing. Vladislav Korf 
• Mgr. Naďa Drudíková 
• Ing. Anna Vaníčková 
           prijmeni@3zsslany.cz 

 

 

 

         Uvítání nových prvňáčků a jejich rodičů 

proběhlo 1. září v atriu naší školy. Tímto dnem 

malým žáčkům odstartovala povinná školní 

docházka, která bude trvat 9 let. Program 

zahájila kapela Berryes, kterou tvoří tři dívky z 

5.B – Anička, Kristýnka a Adélka.   

       Prvňáčky a jejich rodiče přivítal pan 

starosta Mgr. Martin Hrabánek a statutární 

zástupkyně ředitele školy Mgr. Jitka Sachlová. 

Na prvňáčky z 1.A čekala paní učitelka Mgr. 

Radka Šťovíčková, z 1.B paní učitelka Mgr. 

Marie Hošínská, z 1.C paní učitelka Mgr. 

Markéta Kratochvílová a z 1.D paní učitelka 

Mgr. Stanislava Trousilová. Každý prvňáček 

dostal šerpu, která mu bude vždy připomínat 

první den ve škole.   
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Bylo vidět, že se prvňáčci na svůj první školní den těšili a my jim přejeme, 

aby vykročili tou správnou nohou a aby se jim po celý školní rok dařilo. Jejich 

spolužáci z devátých tříd jim v tom alespoň na začátku trochu pomohli.  

Gabriela Cimrmanová 
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Den otevřených dveří pro budoucí první třídy 

V pondělí 30. srpna naše základní škola pozvala na prohlídku školy budoucí prvňáčky, 

kteří od 1. září letošního roku zasednou poprvé do školních lavic. 

  Byli jsme překvapeni téměř 100 % účastí. Prvňáčci přišli v doprovodu rodičů, mladších 

sourozenců, jiní v doprovodu prarodičů. Někteří si zavzpomínali na dobu, kdy do této školy 

chodili. 

V prostorách před školou je přivítala paní statutární zástupkyně ředitele školy Mgr. 

Jitka Sachlová, zástupkyně 1.stupně Mgr. Pavla Alscherová a zástupkyně 2.stupně 

Ing. Gabriela Cimrmanová. Po přivítání se prvňáčci rozdělili ke svým třídním učitelkám 

podle barvy balónků. Paní učitelky odvedly prvňáčky na zábavnou prohlídku školy a rodiče 

šli do jídelny, kde byli seznámeni s důležitými informacemi ohledně začátku školního roku. 

Naši prvňáčci si prošli školu, kde plnili různé úkoly. V posledním patře se seznámili 

s horolezeckou stěnou. V prvním patře v tělocvičně si proběhli opičí dráhu V druhém patře 

na koberci poznávali geometrické tvary a skládali věže z kostek. V bunkru, kde máme malé 

divadlo, si prvňáčci sedli do hlediště, kde je čekaly hudební hádanky. V hale v přízemí 

se prolezli na žebřinách a zaskákali si na trampolíně. Také se seznámili s hernou a poskládali 

si puzzle. Na závěr si děti odnesly sladkou odměnu a balónek, který si vytáhly ze sítě 

před jídelnou. 

Věříme, že všem návštěvníkům, těm malým i těm dospělým, kteří si jistě zavzpomínali 

na školní léta, se u nás v základní škole líbilo a strávili zde příjemné odpoledne. 

My jim děkujeme za jejich zájem i návštěvu a rovněž se těšíme na prvňáčky, kterým 

přejeme šťastné vykročení do nového školního roku. 

Pavla Alscherová 
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Adaptační kurz žáků 6. tříd 

        Dne 6. 9. odjeli žáci 6. tříd 

na třídenní adaptační kurz do Staré 

Živohošti. Cílem tohoto kurzu je nejen 

seznámení  se s novým třídním 

učitelem a nastolení vzájemné 

spolupráce  a bezpečného vztahu na 

začátku školního roku, 

ale   i nastartování procesů 

potřebných pro zdravé fungování třídního kolektivu. Jelikož i letos jsme 

si s sebou na kurz přivezli krásné a teplé počasí, využili jsme toho a užili si 

tři dny koupání u bazénu. Tuto aktivitu jsme oživili hraním sportovních 

her a vycházkou v okolí. Jedno dopoledne jsme věnovali také 

hraní bowlingu, ringa nebo střelbě kuší. Odpoledne pak patřilo tradiční 

vycházce na 3 km vzdálenou Drtinovu rozhlednu. Poslední večer před 

odjezdem nesmělo chybět vyhodnocení soutěží a zhodnocení celého 

kurzu s rozlučkovým táborákem   a opékáním buřtů.   

 

Věříme, že i letošní adaptační kurz si žáci užili a budou na něj dlouho   

vzpomínat.      Gabriela Cimrmanová 
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Vzpomínky na léto 
         Léto….. Bylo krásné, že? Ani moc sluníčka, ani moc deště. Výlety, 

tábory, kempování, koupání… Takto vzpomínají někteří naši žáci…… 

    Naďa Drudíková 

 

Potok v temném lese  

Jakmile jsem vstoupila do temného lesa, kam nedosáhnou paprsky 

slunce, slyšela jsem jemné bublání potoka. Přišla jsem blíž a viděla jsem 

křišťálově čistý potůček a v něm plno malých rybiček. Kameny byly porostlé 

mechem a lišejníky. Také jsem zahlédla mloka. Svítil žlutými skvrnami na svém 

těle. U potoka byl také vysoký posed, který splýval s okolím. Vylezla jsem na něj 

a viděla jsem, jak se potok kroutí krajinou. Chvíli jsem poslouchala zpěv ptáčků, 

kteří poletovali okolo potoka, aby se mohli napít. Po chvíli přišla k potoku srnka, 

ale omylem jsem ji vyplašila.  

Začalo se stmívat a zasvítila malá světýlka. Světlušky zářily v lese jako 

hvězdy na nebi.   

Když jsem vyšla z temného lesa, na polní cestičku mi svítil měsíc. Tu noc 

padaly i hvězdy.  
Natálie Hejčová, 9.B  

 

Zážitek z tábora  

Jednoho táborového večera nás vedoucí vzbudili, zavázali nám oči a 

odvezli nás někam daleko od tábora. Náš úkol byl za pomoci baterky se do 

rána vrátit.   

Celou noc jsme bloudili lesem a celou tu dobu jsme slyšeli v lese kroky. 

Zastavili jsme se tedy a poslouchali. Najednou se před námi rozsvítilo světlo a 

neznámá osoba šla směrem k nám. Všichni začali řvát, ať někdo rozsvítí 

baterku, ale ten, co ji měl to nechtěl udělat. Náš kamarád ho začal až škrtit. 

Jelikož potřeboval dýchat, tak rozsvítil.   

A ukázalo se, že proti nám šel vedoucí.  
Matěj Linda, 9.B  
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Moje budoucnost 

Žáky devátých tříd čeká velké rozhodování. Musí si vybrat střední školu, 

kde budou pokračovat ve studiu, učit se tomu, co by je jednou mohlo živit. 

Ale vědí oni vlastně, co chtějí studovat? Co je baví? Jaké povolání by chtěli 

vykonávat? Jaké vlastně mají představy o své dospělosti? O svém životě? 

Někteří o tom přemýšlejí a někomu to i dělá docela velké starosti. 

Čím jednou budu?  

Děkuji žákům, kteří se svěřili.                           Naďa Drudíková 

 

Každý si svoji budoucnost představuje jinak. Každý má jiné sny a jiné cíle.  

„Čím budu?“  

„Čemu se budu věnovat?“  

Lidé, a hlavně mladí lidé, si sami sobě tyto otázky pokládají celkem často. 

I já se občas táži sebe sama: „Čím asi budu, co chci v budoucnosti?“  

Na tuto otázku je podle mě těžké odpovědět. Člověk se vyvíjí a roste a s tím 

se mění i jeho názor a pohled na různé věci. Tím pádem já teď klidně mohu 

říct, že bych chtěla studovat medicínu, ale za rok budu chtít studovat 

ekonomii.  

Ale samozřejmě, že mám i nějaké sny a cíle. Po základní škole bych 

chtěla jít studovat na gymnázium. A proč zrovna gymnázium? To proto, že 

mám v plánu jít na vysokou školu, a podle mě je gymnázium nejlepší přípravou 

na vysokou školu, avšak to je jen můj osobní názor. A na jakou vysokou školu 

mám v plánu jít? Přála bych si studovat práva nebo medicínu. Ano, vím, tyto 

dvě věci nejsou úplně lehké studovat, každopádně já nemám úplně problém, 

tudíž si myslím, že bude vše v pořádku.  

Opravdu se těším, co čas a budoucnost přinese.  
 

Eliška Kleinová, 9.B  

 

 

Co je to budoucnost?  

Představa budoucnosti je u každého člověka jiná. Myslím si, že každý má 

jiný žebříček hodnot a podle toho si plánuje svou budoucnost. Každý už určitě 

nad svojí budoucností přemýšlel a nějakou představu má.  

Lidé si rádi plánují život a vidí ho v těch nejrůžovějších barvách, ale já 

osobně vidím svou budoucnost bledě a moc ambiciózní představy už nemám. 

V poslední době vůbec nevím, jak naložím se svým životem. Mě osobně 

v blízké budoucnosti čeká docela důležité rozhodnutí, a to je výběr střední 
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školy. Tohle mě sice stresuje už dlouho, ale teď už je tu čas, kdy bych už 

opravdu měla vědět, na jakou školu chci jít. Myslím si, že by to bylo o hodně 

jednodušší, kdybych věděla, čemu se chci v budoucnosti věnovat, ale já to 

bohužel nevím. Přemýšlím nad tím, že bych šla na obchodní akademii, protože 

po vystudování bych měla docela velký výběr toho, co můžu jít dělat. Na 

druhou stranu mě napadlo, že bych mohla jít na Pražskou konzervatoř v oboru 

klavír, když už se mu tak dlouho věnuji, ale často si sama sobě kladu otázku: 

„Co budu dělat, až bych konzervatoř vystudovala?“   

To právě netuším. Jsem toho názoru, že člověk, který vystuduje 

konzervatoř má docela nejistou budoucnost, a právě proto nevím, jestli bych 

na konzervatoř měla jít. Jediné, co mě napadá, že bych mohla je také 

vyučovat hru na klavír, a to úplně nevím, jestli chci. Uvažovala jsem i nad 

oborem herectví, ale přijde mi až směšné, že jsem nad tím uvažovala, protože 

jsem přesný opak člověka, který by to mohl dělat, nemám k tomu žádný 

potenciál. Také jsem se zamýšlela nad tím, že po střední škole chci jít na 

vysokou školu, ale to se budu rozhodovat, až se dostanu na nějakou střední 

školu. Samozřejmě je tu také možnost, že mě ani na jednu školu, kterou si 

vyberu, nepřijmou, a to už potom opravdu nevím, co si počnu. Asi jako každý 

se chci věnovat práci, která mi přinese dobrý plat a zároveň mě bude bavit.  

Ledacos ovlivnit můžeme, ale na druhou stranu nemůžeme tušit, co nám 

život přichystá. Těším se tedy vlastně na svou budoucnost? Popravdě ani moc 

ne, obávám se, že v životě nebudu úspěšná, a také se bojím stárnutí, protože 

život bude úplně jiný než teď, možná horší, možná lepší, ale já prostě změny 

nemám moc ráda.  
 

Adéla Kosová, 9.B  

 

Když se zamyslím nad tímto tématem, tak se mi hned vybaví jedna 

otázka. Co chci vlastně v životě dělat?  

Je jasné, že každý by se chtěl stát miliardářem, aby nemusel nic dělat a 

měl hodně peněz, ale takhle to v životě nefunguje.  

Takže se nabízí další otázka: Co tedy doopravdy v životě dělat? Já 

osobně bych po ukončení studia na základní škole chtěl na střední školu 

s maturitou, nejlépe na ekonomickou školu do Slaného, nebo na 

občanskoprávní činnost na střední školu na Kladně. To je jen sen, ale 

všechno se odvine od přijímacích zkoušek. Poté bych možná šel na nějakou 

právnickou nebo ekonomickou vysokou školu a stal se buď ekonomem 

nebo právníkem.  
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Tak to je můj výhled na budoucnost, na to, co bych chtěl v životě 

dokázat. Ale zda se to povede, to se ještě uvidí. 

Tomáš Zof, 9.B 

 

   Škola v přírodě 5. tříd  

  

1. Den  

 

Sluníčkem nás Kácov přivítal,  

a také nás hned ubytoval.  

Jen co jsme si vybalili,  

k bazénu jsme pospíchali.  

Po odpolední svačince  

spěchali jsme k pěšince.  

Poklad jsme v lesíku hledali,  

a pak se na procházku vydali.  

Na večeři jsme se těšili  

a večer na diskotéce tančili.  

Přejeme Vám dobrou noc,  

na zítřek se už těšíme moc.  

 

2. Den  
 

Ráno jsme se nasnídali  

a na vláček pospíchali.  

Cesta vláčkem byla skvělá,  

Sázava nás provázela.  

Prohlídka hradu byla super,  

a Českému Šternberku jsme  

dali z vláčku sbohem.  
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3. Den  
 

Počasí nám opět přálo,  

sluníčko se na nás smálo.  

Ostrovy jsme nakreslili,  

na souostroví jsme se domluvili.  

Po odpoledním koupání,  

tvorba lapače pro lepší spaní.  

Na minigolfu jsme se prostřídali,  

skvěle jsme si to užívali.  

Tancem jsme se rozloučili   

a kufry jsme si zabalili.  

Teď se hezky vyspíme  

a domů se na Vás těšíme.  

  
Miroslava Bicencová 

 

Ukliďme svět  

   V úterý 14.9. jsme se 7. B v počtu 18 žáků vyrazili na úklid v okolí školy. 

Počasí bylo krásné a vybízelo k procházce. Začali jsme nádvořím školy a pak 

pokračovali ulicí Rabasova. Zašli jsme i mezi domy a uklidili dětské hřiště, které 

často navštěvují děti z družiny. Protože děti byly pracovité, chviličku si od úklidu 

odpočinuly a hřiště si užily. Celkem jsme za 1 hod nasbírali 2,5 pytle odpadu, 

který jsme uložili ke kontejnerům s tříděným odpadem za školu. Hezký   
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Denisa Vesecká  

  

 

Návštěva 2. tříd u Městské policie Slaný  

Žáci 2. tříd 3. ZŠ navštívili služebnu městské policie na náměstí T.G. 

Masaryka ve Slaném, aby si prohloubili své znalosti z dopravní výchovy, která 

patří do učiva prvouky. Zaměřili jsme se zejména na bezpečné přecházení 

vozovky, vystupování z vozidla, chování chodce i cyklisty na chodníku i ve 

vozovce, znalost dopravních značek a na čísla záchranných složek.   

Chtěli bychom poděkovat strážnici paní Ivě Hanáčkové, která nám akci 

nejen zajistila, ale i vše hezky vysvětlila a ukázala. Její kolegové nám předvedli 

kamerový systém našeho města a jeho okolí.   
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Pochvala patří i žákům, kteří prokázali velké teoretické znalosti a věříme, 

že je také dovedou uplatnit i při každodenní cestě do školy, aby byla 

bezpečnější.  

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Gabriela Cimrmanová  

 

Internetem bezpečně 
 
 
V tomto díle rubriky INTERNETEM BEZPEČNĚ se dozvíme něco o NETOLISMU  
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Netolismus je závislost na nelátkových, nehmotných, virtuálních drogách, 

často přímo spojených s internetem. Jde o takové jednání, které není jedinec 

schopen kontrolovat a pokračuje v něm, i když sám ví, že mu toto jednání 

škodí v mnoha oblastech života. Server psycom.net uvádí, že počet netoliků v 

celé populaci se pohybuje mezi 8,2% – 38%.   

  

Závislost na virtuálních drogách má, stejně jako jakákoli jiná závislost, 

škodlivé dopady na psychické i fyzické zdraví dotčeného jedince. Mezi 

psychické projevy závislosti můžeme zařadit deprese, sklony  k podvádění, 

sociální izolaci, úzkost, agresi, časté změny nálad.   

Na fyzické úrovni se netolici setkávají  s nespavostí, záněty karpálních 

tunelů, obezitou, příznaky ADHD, nebo problémy se zrakem.   

  

A příště o nevhodném a nelegálním obsahu….  

 

Gabriela Cimrmnová 

 


